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Zápis z jednání výboru ZO ČSV Újezd č. 2/2024, dne 23. 2. 2024 
 

 
Účast: Pavel Machů, Martina Bartošová, Josef Velísek, Jarmila Machalíčková, Luboš 
Ochodnický, Jiří Machů, Radek Velísek, Petr Častulík 
 
Omluveni: Petr Hlavica, Ondřej Kořenek, Jiří Zvonek, Irena Sucháčková, Josef Polčák,  
 
Průběh jednání je zapisován chronologicky. Pro zjednodušení zápisu nejsou uváděny u jmen 
tituly, pouze oslovení přítel. 
 
Místo konání: Dům včelaře – dřevěnice Vysoké Pole 
Doba konání: 23. 2. 2024 
 
Navržený program: 
1) Zahájení schůze 
2) Rozhodnutí o formě zájezdu na výstavu Včela Ostrava  
       - jednodenní / dvoudenní 
       - způsob dopravy  
       - forma finanční podpory ze strany ZO 
3) Informace účet ČSOB  
4) Informace ohledně včelínu na farní zahradě 
5) Diskuse a projednání případných doplněných bodů  
6) Ukončení zasedání 
 
1) Zahájení schůze 
 
Jednání výboru zahájil předseda př. Machů v místnosti dřevěnice ve Vys. Poli v 18.00 hodin  
za přítomnosti 8 členů. Přivítal přítomné členy a seznámil je s programem jednání. 
 
2) Zájezd na výstavu Včela Ostrava 
Na členské schůzi byl předložen plán aktivit pro rok 2024. Jednou z činností bylo zorganizování 
zájezdu na výstavu Včela v Ostravě ve dne 15. – 16. 3. 2024. Předseda spolku př. Machů 
rozeslal emailem všem členům návrh a časový program zájezdu. Zájem projevilo prozatím12 
členů. Na výboru byla diskutována forma zájezdu, zda jednodenní nebo dvoudenní. Z důvodu 
nízkého zájmu bylo rozhodnuto o jednodenní účasti. Dále se členové přiklonili k dopravě 
osobními vozy. Z rozpočtu spolku bude účastníkům – členům spolku proplaceno vstupné, 
případně náhrada za jízdné. 
Př. Machalíčková nabídla, že zpracuje el. verzi dotazníku a rozešle všem členům emailem 
za účelem zjištění zájmu o akci, formu dopravy a atd. 
 
3) Informace účet ČSOB 
Př. Machů informoval členy, že proběhla plánovaná schůzka v ČSOB za účelem zřízení 
dispozičního práva pro nakládání s účtem pro př. Barošovou, které se zúčastnil předseda a 
jednatelka spolku. S peněžním ústavem byly sjednány také podmínky ohledně vedení účtu, a 
to např. vedení účtu bez poplatků na jeden rok. Dispoziční právo k běžnému účtu ZO má 
předseda spolku, jednatelka a hospodářka. 
 
 



4) Informace ohledně včelínu na farní zahradě 
Př.  spolku otevřel téma včelínu na farní zahradě. Není zcela průkazné, zda se včelín nachází 
na pozemku Římskokatolické církve nebo zasahuje do dalších pozemků (obec či soukromí 
vlastníci). Př. Machů navrhl tuto drobnou stavbu zlegalizovat na stavebním úřadě a nechat 
zapsat do katastru. To bude obnášet geodetické zaměření a provedení pasportu stavby. 
Teprve potom bude zahájeno jednání s duchovním správcem o podmínkách využití, přístupu 
atd. Členové s tímto postupem souhlasí. 
 
5) Diskuse a projednání případných doplněných bodů 
Př. J. Machů – zdravotník informoval o již zveřejněných výsledcích na vyšetření varroázy 
v CISu. Konstatoval, že většina je negativní, cca u 8 stanovišť zjištěno pozitivní. Včelaře 
s pozitivním výsledkem bude informovat osobně. Dále navrhl z důvodu rychlejší komunikace 
založit pro členy Whatsapp. Bylo odsouhlaseno. 
Př. Machalíčková – hospodářka informovala o stavu uhrazených členských příspěvků. 
Dále proběhla diskuse ohledně dovybavení dřevěnice kuchyňkou – slíbeno z OÚ Újezd. 
 
 
6) Ukončení zasedání 
 
 
Předsedající ukončil jednání ve 19,30 hodin. 
 
 
 
 Pavel Machů, předseda spolku …………………………… 
 
Přílohy zápisu: 
- prezenční listina 
 
 
Zápis byl vyhotoven 25. 2. 2024 
Zapisovatel: Martina Bartošová 


